
PROTOKOLL nr 6
vid sammanträde den 11/2 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Anders Holmstedt, 
Karl Liliequist, sekr.

§ 63: Sammanträdets öppnande:

Carl-Hjalmar Bodman öppnade sammanträdet med ett särskilt välkomnande av 
Anders Holmstedt, adjungerad ledamot och nu bevistande sitt debutsamman
träde i ÖS.
§ 64? Reducerad föredragningslista:

Då sammanträdet i stor utsträckning var avsett för frågor med ishockey
styrelsen beslöts att föreliggande föredragningslista om 21 punkter skulle 
reduceras till att omfatta endast akuta ärenden och bordläggning i övrigt ske 
till sammanträdet den 18/2 1974.
§ 65: Bingo-anmälan till Länsstyrelsen:

Rapporterade Liliequist från det sammanträde, vid vilket han närvarit i 
föreningens lotteristyrelse, att därvid konstaterats att för bingoarrangemangen 
på Virveln och Smeden ansvariga Dyvik och Wester ej förfarit i alla avseenden 
korrekt, varmed viss grund kunde anses föreligga för den anmälan till 
Polismyndigheten i Solna resp. Länsstyrelsen i Stockholms län, som gjorts av 
av Solnas och Sundbybergs Bingoallians. Som lotteriföreståndare hade Dyvik 
ej följt upp arrangemangen med daglig övervakning, rapportering etc.
Den förlust på c:a 26.000 kr., som Virvel-delen åstadkommit för DIF och med- 
arrangerande Simklubben Sälen, hade börjat täckas upp på avsnittet på Smeden, 
där dock tillståndet numera utgått. Wester, som syntes vara den drivande 
kraften i verksamheten, hade gett lugnande besked att allt skulle redas 
upp utan att dock kunna övertyga lotteristyrelsen härom. Sedan nämnda styrelse 
nu fått bättre insyn i de många turer, som Smeden-Virveln-bingon inneburit 
och fortfarande innebar, skall styrelsen gå i svaromål med Länsstyrelsen 
och samtidigt ge ÖS sin rapport och ett förslag hur det för framtiden skall 
undvikas att föreningens goda rykte och därtill ekonomi fördärvas. En ny 
lokal i stället för Smeden hade Örnmarker i lotteristyrelsen sagt sig ha på 
hand. En undersökning om Simklubben Sälens möjlighet att stå för hälften 
av en befarad förlust skall göras.
§ 66: Ishockeyfrågor:

Inför mötet med ishockeysektionens styrelse meddelade Reine Gustafs
son att från Idrottsförvaltningen erhållet anslag på 48.000 kr. överförts 
på sektionen.

Roland Erixon och Liliequist rapporterade från senaste sammanträdet i 
ishockeystyrelsen (den 5.2.74) om det ekonomiska läget, spelareärenden och 
sektionsstyrelsens fortsatta sammansättning.

Ekonomiskt beräknas året ge 100.000-130.000 kr. i förlust. Nya spelare, 
minimum 2 backar och 1 forward, är en förutsättning för att Djurgården skall 
undgå årets öde att hamna i nedflyttningsserien. De aktiva anmäldes ha syn
punkter på att styrelseledamöterna var för sällsynta vid träningskvällar etc. 
Från styrelsens sida anmäldes att man var beredd stiga åt sidan etc.

Härefter vidtog sammanträdet med ishockeystyrelsen, som infunnit sig 
med följande representanter: Nils Munck af Rosenschöld, Pelle Bergström,

(forts.)



-2-
(forts. ÖS-protokoll i DIF av den 11/2/74. nr 6)

Eddie Wingren, Nils Stjärnfeldt, Lars Lindgren och Per Edberg (förhinder 
hade anmälts av Arne Palm och Rune Andersson).

De redan rapporterade förhållandena på den ekonomiska fronten vits
ordades med tillägget att medel på ett par hundra tusen kronor måste an
skaffas för att säkerställa ett så starkt lag, att Djurgården skall undgå 
Ödet att för gott hamna i underläge. En satsning kommande säsong på att nå 
en plats i slutspelet skulle innebära att Djurgården också hade en garanterad 
plats i den planerade elitserien (SM-serien), dit 8 lag = alla slutspelaslag 
plus två div. II-vinnare är den mer eller mindre redan spikade med entré
biljett.

Efter långa diskussioner om framtidsgiven och utan att sektions
styrelsen kunde ge några mera konkreta förslag om hur den ekonomiska säk
ringen skulle ske, framhölls från ÖS (Bodman), att föreningens fortsatta 
lotteriverksamhet finge ta sikte på att bli en stöttning av ishockeyverk
samheten. Vid sidan härom skall ansträngningarna att via sponsorer skaffa 
fram ytterligare kapital effektiviseras.

I vad mån sektionsstyrelsen ställer upp upp till omval vid ett i 
maj planerat årsmöte blir valberedningens ärende.

De kommunala vägarna att nå både personell och ekonomisk förstärk
ning berördes.

Efter att ytterligare ha övertygat varandra om behovet av kraftin
satser av större nått än någonsin tidigare i Djurgårdens ishockeyhistoria 
åtskildes parterna.
§ 67: Arne Janssons frånfälle:

Sedan förre fotbollsordföranden Arne Janson efter en lång tids sjuk
dom avlidit och begravningen fastställts till den 15/2 kl. 12.00 i Ingarö 
kyrka beslöts att styrelsen därvid skall representeras. Föreningens fana 
och krans ordnas genom sekreterarens försorg. Närvaro av fotbolls- och 
konståkningsstyrelserna påräknas. Individuell färd till Ingarö.
§ 68: Kanslipersonal:

Anmäldes att den nyanställde kanslisten Bo Andersson (Semper) 
på grund av sjukdom varit förhindrad börja sin tjänst, men att AMS-Cissie La
gerlöf kommit i gång och tillsammans med frivilligstyrkan Kjällström/Ribbing 
höll ruljansen i gång.
§ 69: Föreningens deklaration:

Anmälde skattmästaren att föreningens självdeklaration var utarbetad 
och klar för ordförandens underskrift påföljande dag.
§70: Prishylla:

Föredrogs skrivelse från dansektionen med begäran att plats inom 
prismontrarna i klubblokalen på Stadion ställdes till förfogande för deras 
allt mer svällande prissamling. Sekreteraren undersöker möjligheterna.
§ 71: Hyllningstelegram:

Förevisades det genom välvillig medverkan av Bengt Stagnan, Williams 
AB, framställda hyllningstelegram, som i fortsättningen skall komma till 
användning vid gratulationer etc. En upplaga på 1.000 ex. beordrad á 1.215 kr. 
§ 72: Djurgårdaren, faktura:

Anmäldes att Wilkensons Tryckeri AB utfärdat kreditnota på kr. 3.588:- 
på faktura 044 av den 17/1/74 å kr. 27.547:-, varmed kostnaden för Djur
gårdarens tryckning reducerats till kr. 23.939:- Härifrån skall sedan avgå
debiterade annonsklichéeer på kr. 654:- att betalas av resp. företag.
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§ 73 Telefonregister:
Anmälde sekreteraren ett pr telefon gjort erbjudande om framställ

ning av någon form av telefonregister att säljas till föreningens sektions
medlemmar, varvid viss ersättning skulle komma föreningen till del. Be
slöts avvakta preciserad och skriftlig uppgift om projektet.
§ 74 Fäktmaterial:

Anmäldes att fäktsektionen fått en väsentlig tilldelning av material 
för sin ungdomsverksamhet från Idrottsförvaltningen. 

§ 75 Möte med Idrottsförvaltningen:
Anmälde ordföranden att han efter kontakt med Thorsten Sundström i 

frågor gällande bl.a. lokalerna på Stadion och på Johanneshov inbjudits 
att jämte Theblin och Liliequist inbjudits till Stadshuset torsdagen den 
21/2/74 kl. 11.30 för att diskutera aktuella problem och därvid även 
träffa nyutnännde idrottsdirektören.
§ Nästa sammanträde:

Avslutades sammanträdet med en erinran om att nästa sammanträde enligt 
tidigare beslut äger rum måndagen den 18/2 1974 kl. 18.15 på Stadion.


